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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:534 Placeringen av en ny jakt- och viltvårdsmyndighet 

Riksdagen riktade redan 2015 ett tillkännagivande till regeringen om att det ska 
inrättas en jakt- och viltmyndighet, men det demokratiskt fattade beslutet har 
sedan dess legat i en utredningshög utan åtgärd. 

En av överenskommelserna i Tidöavtalet är att inrätta en ny jakt- och 
viltvårdsmyndighet, och det är därför glädjande att regeringen i juli tillsatte en 
utredning som i dag pågår, om att se på formerna för den nya myndigheten för 
att säkerställa en effektiv ansvarsfördelning som främjar en långsiktigt hållbar 
jakt och viltvård och en fungerande viltförvaltning.

En ny jakt- och viltmyndighet skulle avlasta Naturvårdsverket från ett ansvar de 
haft svårt att mäkta med och inte kunnat styra i rätt riktning för en effektiv och 
trovärdig viltförvaltning. 

De senaste 20 åren har regeringen fattat beslut om att placera olika statliga 
myndigheter på andra platser än Stockholm. Det är viktigt att skapa nya 
arbetstillfällen på andra orter än i storstadsområden. Inte minst vore det en 
viktig regional arbetsmarknadsåtgärd då vissa landsändor haft en stor 
avfolkning det senaste halvseklet. 

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Hur ser ministern och regeringen på placeringen av en nyinrättad jakt- och 
viltmyndighet, och vilka initiativ är ministern beredd att ta i fråga om detta?

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-29
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


